

Form No. 3

نموذج رقم 3

<p>To The Real Estate Market Follow-up Department Registration Department, Dubai Land Departments To the Response auction company Greetings”</p>	<p>الى قسم متابعة السوق العقاري – قطاع التسجيل دائرة الاراضي و الاملاك – دبي المحترمة إلى شركة ريسبونس للمزادات المحترمين تحية طيبة و بعد،</p>
<p><i>Acknowledgment to evaluate the property to be sold in the auction Property number: _____ location: _____</i></p>	<p><u>اقرار بالموافقة بتقدير العقار المراد بيعه في المزاد</u> <u>الكانة بمنطقة: للعقار رقم:</u></p>
<p>Respected Sir' The Director of The Land Department Greetings' We, the undersigned, authorize the Land Department/ Response Auction to sell the aforementioned plot /property, through public/electronic auction, at no less than the basic price which is = /AED _____, according to your procedures, we also authorize you to make the settlement related to rents, electricity and water bills, as well as all other settlements related to the property subject of the auction without limitation until complete evacuation. We acknowledge that we have signed this declaration and we are in full legal capacity and according to our own will and no one force us to do so.</p>	<p>السيد مدير دائرة الأراضي والأملاك المحترم تحية طيبة وبعد نحن الموقعون أدناه، نفوض دائرة الأراضي والأملاك / ريسبونس للمزادات على بيع القطعة/ العقار المذكورة أعلاه، عن طريق المزاد العلني/الالكتروني بما لا يقل عن السعر الأساسي وقدره = درهم، وحسب الإجراءات المتبعة لديكم، كما نفوضكم كذلك بإجراء التسوية المتعلقة بالإيجارات وفواتير الكهرباء والمياه وكافة التسويات الأخرى المتعلقة بالعقار موضوع المزاد دون حصر لحين الإخلاء التام. وهذا الإقرار منا ونحن بكمال الأهلية القانونية، دون ضغط أو إكراه، وعليه نوقع.</p>

This is endorsement and pledged by us to what is mentioned – above.

المقرنون بما ورد أعلاه:

التاريخ:	التوقيع:	رقم الرخصة/ الهوية:	اسم المالك:

Owner name	Trade License /EID No.	Signature	Date

ملاحظة: ختم الشركة في حالة تقديم طلب من شركة أو مؤسسة.

Note: Company stamp in case an application is submitted by a company or Establishment.